
ÒLa gent ha valorat la feina feta, que ha estat moltaÓ

Ferm� Santamaria Foto: M. LLADî.

Ha obtingut els millors resultats de la hist�ria de CiU a Llagostera.

Onze regidors de tretze. S'ho esperava?La veritat �s que no.

Esper�vem arribar a la majoria absoluta, per� no amb un resultat

tan aclaparador.Com l'interpreta?Que s'ha fet molta obra i bona

feina i la gent l'ha valorada. I hem estat al costat de la gent. Tothom

ha tingut la por ta del meu despatx ober ta. S�c el mateix Ferm� que

era abans de les eleccions i que era fa quatre anys.Precisament

des de l'oposici� l'han acusat de no deixar-los par ticipar.Els

resultats demostren que no �s cer t. Es pot treballar molt pel poble

sense estar al govern, i molta gent ho ha fet. Nosaltres

continuarem buscant la complicitat dels regidors de l'oposici� com

fins ara.Que els caps de llista del PSC, A×LL i ERC fossin els que

van liderar el govern d'Entesa anys enrere, i que no va acabar b�,

creu que els ha perjudicat?Aix� �s una cosa que han de valorar

ells. Jo els tinc a tots per molt bones persones i que s'estimen

Llagostera.Quins objectius es marca per al mandat que ara

comen�ar�?Haurem de dedicar una atenci� especial als serveis

socials, i a la cohesi�, i fer �s del pla de barris, que t� un efecte cap

a les persones, no nom�s urban�stic. I tamb� �s impor tant

preparar-nos perqu�, el dia que el pa�s sur ti de la crisi, Llagostera no quedi enrere i estigui preparada.
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